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Datum : 8 februari 2023 

Tijd : 19:00 uur 

Locatie : TEAMS 

Kopie naar :  

Opgesteld door : Sylvia Zenden 
 

Aanwezig : Namens gemeente Schouwen-Duiveland: 
Ricardo de Winter 
Dijon Boers 
Manon de Jonge  
 
Namens dorpsraad:  
Aad Kouwenhoven  
 
Inwoners: 
Martin Groenendijk  
Michel Bouwman 
Barend Geskus 
 
 

Afwezig : Jan d’Haens (Bureau Juust) 
Peter Heuven (Gemeente Schouwen-
Duiveland) 
Eric Caspers (Gemeente Schouwen-
Duiveland) 
Harm Post (Gemeente Schouwen-
Duiveland) 
Niels Groenendijk (ondernemersvereniging) 

   

      

 

Nr. 
 

Onderwerp Behandeling/ Afspraken Aktie 
door: 

1.  Opening/ 
Inleiding 

Ricardo de Winter heet alle aanwezigen van harte welkom en opent de 
vergadering.  
 
De onder afwezig vermelde personen zijn afwezig met berichtgeving. 

 

2.  Vaststellen 
agenda 

Er worden geen wijzigingen of aanvullingen doorgevoerd, de agenda is 
hiermee vastgesteld. 

 

3.  Mededelingen -   

4.  Verslag vorige 
vergadering d.d. 
7 december 
2022 

Aanwezigen hebben geen aanvullingen/wijzigingen op het concept 
verslag. Het verslag van 7 december 2022 is definitief vastgesteld. 
 
 

 

5.  Stand van zaken    a. Delen ervaringen (wat moet er aangepast worden) 
Er zijn de afgelopen weken diverse punten aangegeven bij Ricardo.  
 
Aad geeft aan dat het enige punt is de fietsnietjes bij de Kriekemeet. 
Dit waren er te weinig, maar dat is ook al gemeld. Ricardo geeft aan 
dat er op korte termijn nog een aantal extra toegevoegd worden. Hier 
is al opdracht voor gegeven.  
 
Michel merkt op dat er veel over de fietsnietjes te doen was in het 
dorp. Het moet echter ook geen ramp zijn een klein stukje te lopen 
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vanaf de fietsenstalling naar de hub. De ruimte rondom de oude 
bushalte aan de Noordstraat (naast de woning Noordstraat 34-36) is 
opgeruimd en daar is nog volop ruimte om fietsen te stallen.  
Dijon geeft aan dat dat het alternatief is inderdaad.  
Michel geeft nog aan dat wanneer er in de zomermaanden ruimte te 
kort is voor het stallen van fietsen, er ook nog gekeken kan worden 
naar de parkeerruimte op het perceel van de woning Noordstraat 34-
36.  
 
Barend geeft aan diverse mensen gesproken te hebben. Bewoners 
aan de dorpsas zijn positief over het verdwijnen van de bus aan de 
dorpsas. De situatie is erg veranderd, het is veel rustiger geworden.  
Mensen die wel met de bus reizen, vinden het nu en dan vervelend, 
maar hebben wel begrip.  
 
Ricardo geeft aan dat onderstaande zaken, op verzoek, zijn of worden 
aangepast aan de Kriekemeet: 

- Er wordt een spiegel bij de uitgang Serooskerkseweg 
geplaatst, zodat het verkeer voor de bus beter zichtbaar is.  

- De verlichting bij de abri’s wordt aangepast, zodat deze beter 
is in de avond.  

- Er wordt een extra lantaarnpaal geplaatst bij de uitgang 
Serooskerkseweg.  

- Achter de abri wordt een strook betegeld, zodat reizigers ook 
achter de abri kunnen staan (uit de wind).  

 
Manon informeert of er ook terugkoppeling is vanuit ouderen? Weet 
men de haltetaxi te vinden?  
Dijon geeft aan dat daar pas twee keer gebruik van is gemaakt.  
Ricardo vult aan dat we, om een goed beeld te krijgen, straks bij de 
eerste meting van I&O ook de vervoersgegevens van Connexxion, 
haltetaxi, deelfietsen en deelauto moeten meenemen.  
 
Michel informeert naar de ervaringen van Connexxion.  
Ricardo geeft aan dat zij op een aantal kleine aandachtspunten na 
tevreden zijn en adviezen van hun kant zo snel mogelijk worden 
beoordeeld en uitgevoerd. 
 

b. Status deelauto  
Het contract is getekend. De auto wordt komende week helemaal 
nagekeken door de garage en er wordt nieuwe belettering (‘Onze 
Auto’) aangebracht.   
Er wordt een kentekenbordje bij één van de laadpalen geplaatst.  
Via de website zal aandacht besteed worden aan de uitleg van het 
gebruik van de deelauto (hoe te reserveren).  
 
Er zal ook nog een extra laadpaal op de Kriekemeet geplaatst worden 
om het aantal laadmogelijkheden gelijk te houden.  
 

c. Communicatie algemeen 
Rondom de opening is veel communicatie geweest. De 0-meting is via 
de pers kenbaar gemaakt.  
 
Is extra communicatie op dit moment gewenst?  
 
Aad geeft aan dat de dorpsraad huis aan huis een nieuwsbrief zal 
verspreiden, waarin ook aandacht geschonken wordt aan de hub.  
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d. Meting I&O 

I&O Research zal in april weer enquêtes afnemen. Bewoners aan de 
dorpsas die nog niet hebben deelgenomen, krijgen per brief het 
verzoek alsnog deel te nemen.  
Bij recreatieterreinen zal een poster opgehangen worden met een link 
naar de enquête. De enquête zal ook in het Engels en Duits 
beschikbaar gesteld worden, zodat toeristen ook kunnen deelnemen 
aan de enquête.  
De dorpsraad zal zorgdragen voor het ophangen van de posters 
(Sporthal, Aldi, Market Plaza, scouting, voetbal en aantal 
recreatieterreinen). De poster zal rond half maart gereed zijn.  
 
Michel informeert naar een digitale versie, in verschillende talen, zodat 
de ondernemersvereniging deze kan mailen aan de recreatieparken.  
 
Barend vult aan dat deze ook op de reclamezuilen weergegeven kan 
worden.  
 
Manon zegt toe dit te zullen oppakken. Michel geeft aan dat de 
ondernemersvereniging de enquête op de reclamezuilen kan plaatsen.   
 
Barend informeert naar het verslag van de 0-meting. Ricardo geeft aan 
de het verslag beschikbaar is, maar deze is niet voor verdere 
verspreiding. Na de eerste en tweede meting met het nieuwe systeem 
kunnen we de 0-meting pas goed duiden. Afgesproken wordt dat het 
verslag van de 0-meting, in vertrouwelijkheid, gedeeld wordt met de 
projectgroep leden.    

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Sylvia  

7. W.v.t.t.k. Dijon geeft aan dat uitvoering van de eerdergenoemde aanvullende 
maatregelen zijn gepland in week 8.  
 
Aad geeft aan dat de provincie een programma van eisen heeft 
gepubliceerd voor de nieuwe concessie. Moeten wij hier als 
projectgroep nog iets mee doen?  
Ricardo legt uit dat de pilot draait vanuit de dorpsvisie. Peter Heuven 
doet onderzoek naar de locaties voor de definitieve hub.  
Manon vult aan dat in het college is gesproken over de aanbesteding 
van de provincie. Er is een mail gestuurd naar alle dorpsraden, dat er 
nog gereageerd kan worden op de concessie.  

 

8. Volgende 
vergadering 

De volgende projectgroep vergadering is gepland op 19 april 2023, 
19.00 uur via Teams.  
 
Als de vergadering op 19 april a.s. niet noodzakelijk is, zullen we deze 
t.z.t. laten vervallen.  
Als tussentijds overleg nodig/gewenst is, aan de projectgroep leden het 
verzoek dit aan te geven.  

 

9. Sluiting Ricardo de Winter bedankt alle aanwezigen en sluit de vergadering.  

 


